
Protokół Nr 29/2020

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy, które odbyło się w dniu 4 grudnia 2020 r. 

Posiedzenie trwało od godz. 1200' 1350'

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:

- Dorota Wróbel -  Z-ca wójta gminy Dąbrówka;
- Ireneusz Zieliński - Kierownik Referatu Drogownictwa i Realizacji Inwestycji;
- Rafał Roguski -  Starszy Inspektor ds. Inwestycji;
- Helena Kuśkowska -  Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Gminy 

Dąbrówka.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń, powitał zebranych i poinformował, 
że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;

2. Rozpatrzenie podań do komisji;

3. Sprawy różne;

4. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg nosiedzenia komisji

Ad. 1 Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum.

Ad. 2 Rozpatrzenie podań do komisji.

Następnie Komisja zapoznała się z podaniami, które wpłynęły do Komisji Gospodarczej. 

Podania wpłynęły od:

- Radnego wsi Ślężany pana Kamila Bieleckiego w sprawie przydziału środków finansowych 

w kwocie 3 500 zł. na zakup kruszywa i usługi równiarką na naprawę dróg gruntowych 

w miejscowości Ślężany, Marianów i Kowalicha, ul. Łąkowa, Marianowska, Rybna, 

Jaśminowa.

- Pana Andrzeja Rosa w sprawie przydzielenia środków finansowych na zamontowanie 

oświetlenia ulicznego w miejscowości Kołaków przy ul. Zacisznej.

- Pana Marka Banasiak w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na modernizację 

drogi gminnej do świetlicy wiejskiej w Trojanach koszt 25 000 zł.



- Mieszkańców Dąbrówki o zabezpieczenie środków na remont drogi gminnej ul. Brzozowej.

- Pani Edyta Grześkiewicz o środki finansowe na usypanie destruktu asfaltowego na ul.

Pani Helena Kuśkowska - sołtys miejscowości Lasków przedstawiła wniosek o przyznanie 

środków na zasypanie dołu gruzem, który ułatwi dojazd rolnikom do pól w miejscowości 

Dąbrówka.

komisja wnioskuje o ponowne przeanalizowanie wniosków na najbliższym posiedzeniu 

Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka.

Ad. 3 W sprawach różnych nie poruszono dodatkowych zagadnień.

Ad. 4 Po wyczerpani powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.

Marianowskiej od sklepu w stronę Ślężan.

Komisja zapoznała się z pismami, które wpłynęły do komisji i po szczegółowej analizie


